



# Etiqua Insurance Berhad (9557 T)

Tingkat 19, Menara C, Dataran Maybank, No. 1, Jalan Maarof, 59000 Kuala Lumpur

## LAPORAN PARA PENGARAH

Para Pengarah dengan sukacita membentangkan laporan mereka berserta penyata kewangan Syarikat yang telah diaudit bagi tahun kewangan berakhir 30 Jun 2011.

### KEGIATAN UTAMA

Kegiatan utama Syarikat adalah pengunderaitan insurans hayat dan kesemua kelas perniagaan insurans am.

Tiada sebarang perubahan nyata terhadap kegiatan utama Syarikat sepanjang tahun kewangan, kecuali pada permulaan dalam menguruskan perniagaan berkait pelaburan selepas pemindahan aset, liabiliti dan perniagaan insurans hayat Mayban Life Assurance Berhad (kini dikenali sebagai Sri MLAB Berhad) ("Sri MLAB") secara berterusan kepada Syarikat pada 1 November 2010, sebagaimana dinyatakan dalam Nota 4 penyata kewangan ringkas.

### SYARIKAT INDUK DAN SYARIKAT INDUK MUKTAMAD

Syarikat induk kepada Syarikat ialah Mayban Ageas Holdings Berhad ("MAHB") (dahulunya dikenali sebagai Mayban Fortis Holdings Berhad) dan syarikat induk muktamad kepada Syarikat ialah Malayan Banking Berhad ("MBB"). Kedua-duanya diperbadankan di Malaysia.

### HASIL

Keuntungan bersih bagi tahun kewangan semasa **RM'000**  
299,019

Tiada sebarang pemindahan nyata kepada atau daripada rizab atau peruntukan sepanjang tahun kewangan semasa selain daripada yang telah dibentangkan dalam penyata kewangan.

Para pengarah berpendapat bahawa hasil kendalian Syarikat sepanjang tahun kewangan tidak dipengaruhi oleh sebarang perkara, urusiaga atau peristiwa yang bersifat ketara dan luar biasa, selain daripada pemindahan perniagaan insurans hayat daripada Sri MLAB sebagaimana dinyatakan dalam Nota 4 penyata kewangan ringkas.

### DIVIDEN

Tiada dividen dibayar atau diisytiharkan oleh Syarikat sejak tahun kewangan berakhir sebelumnya.

### PARA PENGARAH

Para pengarah Syarikat yang memegang jawatan sejak tarikh laporan terakhir dan pada masa laporan ini dibentangkan adalah seperti berikut:

Dato' Mohd Salleh Hj Harun (Pengerusi)	
Dato' Johan bin Ariffin	
Zainal Abidin bin Jamal	
Damis Jacobus Ziengs	
Hans J. J. De Cuyper	
Mohamed Nor bin Abdul Hamid	(dilantik pada 3 September 2010)
Datuk R. Karunakaran	(dilantik pada 16 November 2010)
Loh Lee Soon	(dilantik pada 23 Disember 2010)
Dato' Aminuddin bin Md Desa	(meletak jawatan pada 30 November 2010)

### URUS TADBIR KORPORAT

Lembaga Pengarah ("Lembaga") bertanggungjawab memastikan pelaksanaan urustadbir korporat pada taraf yang tertinggi dalam Syarikat. Ini adalah bahagian utama pelaksanaan tanggungjawab mereka bagi memelihara dan mempertingkatkan nilai pemegang kepentingan dan prestasi kewangan Syarikat.

#### (a) Tanggungjawab Lembaga Pengarah

Dalam melaksanakan tugas, Lembaga Pengarah juga bertanggungjawab mematuhi Akta Insurans ("Akta") dan Peraturan, 1996 dan Garis Panduan Bank Negara Malaysia ("BNM"), termasuk BNM/RH/GL/003-1: Piawaian Minimum untuk Pengurusan Hemah Syarikat Insurans (Disatukan) dan arahan lain. Mereka juga harus mematuhi rukun asas urustadbir korporat dengan mengamalkan praktis terbaik seperti yang telah dinyatakan di bawah BNM/RH/GL/003-2: Rangka Hemah UrusTadbir Korporat bagi Syarikat Insurans. Selain daripada tanggungjawab berkanun, Lembaga Pengarah juga meluluskan keputusan-keputusan utama Syarikat berkaitan dengan pelaburan, pelupusan dan pembiayaan. Mereka memastikan pelaksanaan sistem yang sesuai bagi menguruskan risiko, mengkaji dan meluluskan strategi dan objektif kewangan bagi pelaksanaan oleh pihak pengurusan. Tugas-tugas ini dilaksanakan oleh Lembaga Pengarah secara langsung dan/atau melalui pelbagai jawatankuasa.

Lembaga Pengarah bertanggungjawab mewujudkan rangka kerja dan polisi operasi Syarikat dan pihak pengurusan pula bertanggungjawab bagi melaksanakannya. Pengasingan tugas ini akan memperkukuhkan lagi peranan penyeliaan dan pengawasan yang dipegang oleh Lembaga Pengarah.

Oleh itu, Syarikat mempunyai struktur organisasi yang jelas menunjukkan semua saluran pelaporan di samping dokumentasi secara jelas huraiian bidang kerja bagi semua kakitangan pengurusan dan eksekutif dan penilaian prestasi yang formal dilaksanakan setiap tahun.

Para pengarah, dengan latar belakang dan pengalaman yang berbeza, apabila digabungkan membawa kemahiran dan pengetahuan khusus yang meluas yang diperlukan untuk pengurusan Syarikat.

Sepanjang tahun kewangan, Lembaga Pengarah telah bermesyuarat sebanyak 7 kali dan kehadiran para pangarah adalah seperti berikut:

	Bilangan mesyuarat Lembaga	
	Dihadiri	%
Dato' Mohd Salleh Hj Harun (Pengerusi)	7/7	100
Damis Jacobus Ziengs	6/7	86
Hans J. J. De Cuyper	7/7	100
Dato' Johan bin Ariffin	6/7	86
Zainal Abidin bin Jamal	7/7	100
Mohamed Nor bin Abdul Hamid	3/6	50
(dilantik pada 3 September 2010)		
Datuk R. Karunakaran (dilantik pada 16 November 2010)	5/5	100
Loh Lee Soon (dilantik pada 23 Disember 2010)	3/3	100
Dato' Aminuddin bin Md Desa		
(meletakkan jawatan pada 30 November 2010)	2/3	67

#### (b) Kebertanggungjawaban pengurusan

Sementara Lembaga Pengarah bertanggungjawab mewujudkan rangka kerja dan polisi operasi Syarikat, pihak pengurusan pula bertanggungjawab dalam pelaksanaan polisi tersebut dan pencapaian objektif korporat Syarikat.

#### (c) Kebebasan korporat

Semua urusiaga ketara dengan pihak yang berkaitan telah dinyatakan dalam Nota 35 kepada penyata kewangan berkanun.

#### (d) Kawalan dalaman dan audit

Lembaga Pengarah bertanggungjawab secara keseluruhan bagi kawalan dalaman Syarikat dan keberkesannya. Lembaga Pengarah mengenalpasti bahawa risiko tidak boleh disingkirkan sepenuhnya, oleh itu, sistem dan proses tertentu dilaksanakan bertujuan bagi mengurangkan dan menguruskan risiko tersebut. Syarikat juga telah melaksanakan kawalan dalaman yang merangkumi semua lapisan kakitangan dan proses perniagaan untuk memastikan operasi Syarikat berjalan dengan berkesan dan cekap dan juga untuk menjaga aset-aset Syarikat dan kepentingan pihak-pihak yang berkepentingan. Penilaian berterusan ke atas keberkesanan dan kecukupan kawalan dalaman yang merangkumi pemeriksaan bebas ke atas kawalan oleh fungsi audit dalaman memastikan tindakan pembetulan diambil dengan segera jika perlu.

Laporan audit dalaman akan dibentangkan di mesyuarat Jawatankuasa Audit ("AC") yang terawal dijadualkan selepas tarikh penerimaan laporan ini. Fungsi audit dalaman melaporkan kepada Lembaga Pengarah menerusi AC, dan keputusan dan syor-syor akan disampaikan ke pihak pengurusan kanan dan kesemua peringkat kakitangan yang berkenaan. AC telah ditubuhkan pada peringkat syarikat induk.

Komposisi gabungan AC yang ditubuhkan di MAHB adalah seperti berikut:

	Bilangan mesyuarat AC	
	Dihadiri	%
Loh Lee Soon (Pengerusi) (dilantik pada 7 Februari 2011)	4/4	100
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif		
Damis Jacobus Ziengs	5/6	83
Pengarah Bukan Bebas Bukan Eksekutif		
Datuk Dr. Syed Othman bin Syed Hussin Alhabshi	5/6	83
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif		
Sulaiman bin Salleh (Pengerusi)		
(meletakkan jawatan pada 6 Februari 2011)	2/2	100
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif		
AC telah bermesyuarat sebanyak 6 kali sepanjang tahun.		

#### (e) Pengurusan risiko

Lembaga Pengarah bertanggungjawab secara keseluruhan dalam penubuhan Jawatankuasa Pengurusan Risiko ("RMC"). Objektif utama RMC adalah untuk menyelia aktiviti pihak pengurusan kanan dalam menguruskan risiko-risiko utama Syarikat dan memastikan proses pengurusan risiko dilaksanakan dan berfungsi dengan berkesan.

Syarikat telah menubuhkan RMC pada peringkat syarikat induk. Dalam melaksanakan tugasnya, RMC dibantu oleh Jawatankuasa Pelaburan pihak Lembaga Pengarah ("IC") dan Jawatankuasa Pengurusan Aset Liabiliti ("ALCO") pihak pengurusan.

Rangka kerja pengurusan risiko bagi Syarikat terdiri daripada tiga komponen utama iaitu perangkaan dasar, penyeliaan dan kawalan, serta penerimaan risiko, manakala pendekatan pengurusan risiko adalah berasaskan tiga peringkat pertahanan iaitu unit pengambilan risiko, kawalan dan kordinasi risiko dan audit dalaman. Risiko pula telah diklasifikasikan kepada tiga kategori utama, yang terdiri daripada risiko insurans, risiko kewangan (termasuk risiko pasaran, risiko kredit dan risiko lembaranimbangan) serta risiko operasi.

Terdapat proses yang berterusan bagi mengenalpasti, menilai dan menguruskan risiko-risiko penting yang dihadapi oleh Syarikat. Ia dicapai melalui fungsi-fungsi pengurusan yang telah ditetapkan dan kawalan dalaman, yang merangkumi penetapan had-had risiko operasi bagi kesemua aktiviti teras.

Komposisi gabungan RMC yang ditubuhkan di MAHB adalah seperti berikut:

Mohamed Nor Abdul Hamid (Pengerusi)	(dilantik pada 7 Februari 2011)
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Damis Jacobus Ziengs	
Pengarah Bukan Bebas Bukan Eksekutif	
Datuk R. Karunakaran	(dilantik pada 7 Februari 2011)
Pengarah Bukan Bebas Bukan Eksekutif	
Dato' Johan bin Ariffin (Pengerusi)	(meletakkan jawatan pada 6 Februari 2011)
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Sulaiman bin Salleh	(meletakkan jawatan pada 6 Februari 2011)
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
RMC telah bermesyuarat sebanyak 6 kali sepanjang tahun.	

#### (f) Jawatankuasa pencalonan dan ganjaran

Syarikat akan terus menggunakan khidmat Jawatankuasa Pencalonan dan Ganjaran yang telah digabungkan pada 27 Mei 2010 oleh syarikat induk muktamad, iaitu Malayan Banking Berhad ("MBB") sebagai sebahagian daripada struktur urustadbir Syarikat.

Objektif utama Jawatankuasa Pencalonan dan Ganjaran ("NRC") adalah untuk mewujudkan prosedur yang didokumentasikan, formal dan nyata bagi pelantikan para pengarah, ketua pegawai eksekutif dan pegawai-pegawai kanan utama. Jawatankuasa ini juga bertanggungjawab untuk menilai keberkesanan para pengarah, Lembaga Pengarah secara keseluruhan dan lain-lain jawatankuasa Lembaga Pengarah, ketua pegawai eksekutif dan pegawai-pegawai kanan utama.

Selain itu, NRC juga bertanggungjawab menyediakan prosedur formal yang jelas dan nyata bagi mengasaskan polisi ganjaran bagi para pengarah, ketua pegawai eksekutif dan pegawai-pegawai kanan utama dan memastikan ganjaran mereka adalah berdaya saing dan selaras dengan budaya, objektif dan strategi Syarikat.

Komposisi Jawatankuasa Pencalonan dan Ganjaran adalah seperti berikut:

Dato' Mohd Salleh Hj Harun	(dilantik pada 1 Julai 2011)
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Tan Sri Dr Hadenan bin A Jalil	
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Dato' Dr Tan Tat Wai	
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Zainal Abidin bin Jamal	
Pengarah Bukan Bebas Bukan Eksekutif	
Alister Maitland	
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Dato' Seri Ismail bin Shahudin (Pengerusi)	(meletakkan jawatan pada 1 Julai 2011)
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
NRC telah bermesyuarat 11 kali sepanjang tahun.	

#### (g) Jawatankuasa pelaburan

Jawatankuasa Pelaburan ("IC") telah ditubuhkan di Mayban Life Assurance Berhad (kini dikenali sebagai Sri MLAB Berhad) ("Sri MLAB"). Namun begitu, keahliannya, tugas dan tanggungjawabnya bukan setakat Mayban Life Assurance Bhd dan merangkumi semua syarikat beroperasi di bawah Mayban Ageas Holdings Berhad ("MAHB") (dahulunya dikenali sebagai Mayban Fortis Holdings Berhad), yang terdiri daripada Etiqa Insurance Berhad dan Etiqa Takaful Berhad.

Berikutan dengan pemindahan perniagaan MLAB kepada Etiqa Insurance Berhad pada 1 November 2010, IC sekarang ditubuhkan di Etiqa Insurance Berhad.

Objektif IC termasuk memberikan pendapat ke atas polisi pelaburan strategik jangka masa panjang termasuk hartanah, sebagai saranan kepada Mesyuarat Pengurusan Risiko ("RMM")/RMC/Lembaga Pengarah berasaskan nasihat ALCO, untuk melaksanakan polisi pelaburan taktikal berasaskan cadangan pengurus pelaburan dan dalam garis sempadan yang telah dinyatakan di Mandat Pengurusan Pelaburan ("IMM"), untuk menguji polisi yang telah dilaksanakan oleh pengurus pelaburan dan membezakan dengan polisi pelaburan taktikal dan strategik/mandat pengurusan aset, untuk menilai dan meluluskan polisi operasi dilaksanakan oleh pengurus pelaburan. Ini juga menilai, ulasan dan mempertahankan Manual Pengurusan Pelaburan ("IMG"), berdasarkan nasihat ALCO dan keadaan berunding dengan, menunjuk atau menolak pengurus dana luaran, kustodian, bank dan perantara kewangan lain.

IC melapor kepada Lembaga Pengarah kesemua syarikat beroperasi di bawah Mayban Ageas Holdings Berhad ("MAHB").

Komposisi IC adalah seperti berikut:

Dato' Sri Abdul Wahid bin Omar (Pengerusi)	
Pengarah Bukan Bebas Bukan Eksekutif	
Datuk Dr. Syed Othman bin Syed Hussin Alhabshi	
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Hans J. J. De Cuyper	
Ketua Pegawai Eksekutif, Mayban Ageas Holdings Berhad	
Mohd Din bin Merican	
Ketua Pegawai Eksekutif, Etiqa Insurance Berhad	
Ahmad Shahri Azuar Jimin	
Ketua Pegawai Eksekutif, Etiqa Takaful Berhad	
Datuk R. Karunakaran	(dilantik pada 7 Februari 2011)
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Sulaiman bin Salleh	(meletakkan jawatan pada 6 Februari 2011)
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif	
Dato' Haji Aminuddin bin Md. Desa	(meletakkan jawatan pada 30 November 2010)
Ketua Pegawai Eksekutif, Mayban Ageas Holdings Berhad	
IC telah bermesyuarat sebanyak 2 kali sepanjang tahun.	

#### (h) Kebertanggungjawaban awam

Sebagai pentadbir dana awam, urusan Syarikat dengan orang awam sentiasa dilaksanakan secara adil, jujur dan profesional.

#### (i) Pelaporan kewangan

Lembaga Pengarah bertanggungjawab membentangkan penilaian yang seimbang dan komprehensif berkaitan dengan operasi dan prospek Syarikat pada setiap kali penyata kewangan tahunan diterbitkan untuk pemegang saham. AC pula membantu meneliti maklumat yang dibentangkan bagi memastikan ketepatan, kesesuaian dan kesempurnaan.

#### MANFAAT PENGARAH

Pada penghujung tahun kewangan, mahupun sepanjang tahun kewangan, tidak wujud sebarang pengaturan oleh Syarikat yang membolehkan para pengarah Syarikat mendapat manfaat melalui perolehan saham dalam atau debentur Syarikat atau sebarang badan korporat, kecuali opsyen saham yang akan diberikan melalui Skim Opsyen Saham Kakitangan Kumpulan Maybank ("ESOS") syarikat induk muktamad.

Sejak akhir tahun kewangan yang lepas, tiada pengarah telah menerima atau berhak menerima manfaat (selain daripada manfaat yang disertakan dalam jumlah agregat daripada emolument diterima atau berbayar kepada para pengarah sebagaimana dinyatakan dalam Nota 29 dan 35 pada penyata kewangan berkanun) akibat daripada sebarang kontrak yang dibuat oleh Syarikat atau syarikat perbadanan berkaitan dengan pengarah atau dengan firma di mana dia adalah ahli, atau dengan syarikat di mana dia mempunyai kepentingan kewangan yang nyata.

#### KEPENTINGAN PARA PENGARAH

Mengikut daftar pemegang saham para pengarah, kepentingan para pengarah yang memegang jawatan pada akhir tahun kewangan dalam saham dan saham di bawah opsyen dalam syarikat induk muktamad, Malayan Banking Berhad ("MBB") dalam tahun kewangan adalah seperti berikut:

	Bilangan Saham Biasa bernilai RM1 sesaham		
	1 Julai 2010/ sejak pelantikan	Dibeli	30 Jun 2011
<b>Syarikat induk muktamad : MBB</b>			
<b>Keperluan langsung:</b>			
Dato' Mohd Salleh Hj Harun	287,781	18,200	- 305,981
Dato' Johan bin Ariffin	70,000	52,805	- 122,805
Mohamed Nor bin Abdul Hamid	9,870	230	- 10,100
<b>Keperluan tidak langsung:</b>			
Mohamed Nor bin Abdul Hamid	22,233	518	- 22,751

	Bilangan Opsyen ke atas Saham Biasa bernilai RM0.627 Sesaham		
	1 Julai 2010	Diberikan	30 Jun 2011
<b>Syarikat pemegang induk : MBB</b>			
Hans J. J. De Cuyper	-	200,000	- 200,000

#### LAIN-LAIN MAKLUMAT BERKANUN

Selain daripada yang dinyatakan di atas, tiada pengarah yang memegang jawatan pada akhir tahun kewangan mempunyai sebarang kepentingan di dalam saham Syarikat atau syarikat-syarikat perbadanan berkaitannya sepanjang tahun kewangan.

(a) Sebelum penyata kedudukan kewangan dan penyata pendapatan Syarikat telah diyatakan, para pengarah telah mengambil langkah-langkah munasabah:

(i) untuk memastikan agar tindakan sewajarnya telah diambil berhubung dengan penghapuskiraan hutang lapuk dan peruntukan hutang ragu dan para pengarah berpuas hati bahawa tidak ada hutang lapuk yang diketahui dan peruntukan yang sewajarnya telah dibuat bagi hutang ragu; dan

(ii) untuk memastikan sebarang aset semasa yang tidak pasti akan menepati nilainya sebagaimana ditunjukkan dalam rekod perakaunan dalam urusan perniagaan harian telah diturunkan nilainya kepada jumlah yang mungkin dapat direalisasikan.

(b) Pada tarikh laporan ini, para pengarah tidak sedar akan sebarang keadaan yang mungkin mengakibatkan:

(i) jumlah untuk hapus kira sebagai hutang lapuk atau peruntukan untuk hutang ragu dinyatakan dalam penyata kewangan Syarikat tidak memadai keperluan; dan

(ii) nilai aset semasa dinyatakan dalam penyata kewangan Syarikat tidak tepat.

(c) Pada tarikh laporan ini, para pengarah tidak sedar akan sebarang keadaan yang mungkin timbul sejurusnya yang mengakibatkan kaedah penilaian terkini aset atau liabiliti Syarikat salah atau tidak tepat.

(d) Pada tarikh laporan ini, para pengarah tidak sedar akan sebarang keadaan yang tidak dinyatakan dalam laporan ini atau penyata kewangan Syarikat yang mengakibatkan jumlah dibentangkan dalam penyata kewangan tidak tepat.

(e) Pada tarikh laporan ini, tiada kewujudan:

(i) sebarang caj ke atas aset Syarikat yang timbul sejak akhir tahun kewangan yang melindungi liabiliti sebarang orang; atau

(ii) sebarang liabiliti luar jangka Syarikat yang timbul sejak akhir tahun kewangan.

(f) Pada pendapat para pengarah:

(i) tiada liabiliti luar jangka atau liabiliti lain yang telah dikuatkuasakan atau mungkin dikuatkuasakan dalam tempoh dua belas bulan selepas akhir tahun kewangan yang akan menjejaskan atau mungkin menjejaskan keupayaan Syarikat untuk memenuhi obligasinya apabila perlu; dan

(ii) tiada sebarang perkara, urusiaga atau peristiwa yang bersifat ketara dan luar biasa yang timbul semasa akhir tahun kewangan dan tarikh laporan ini dibuat yang mungkin mempengaruhi secara ketara keputusan operasi Syarikat untuk tahun kewangan semasa laporan ini dibuat.

Untuk tujuan perenggan (e) dan (f), liabiliti luar jangka atau liabiliti-liabiliti lain tidak termasuk liabiliti yang timbul daripada kontrak pengunderaitan insurans yang dibuat dalam perniagaan harian biasa Syarikat.

(g) Sebelum penyata kedudukan kewangan dan penyata pendapatan Syarikat dinyatakan, para pengarah mengambil langkah-langkah munasabah untuk memastikan peruntukan kecukupannya untuk liabiliti insuransnya selaras dengan kaedah penilaian yang dispesifikasikan dalam Bahagian D Rangka Kerja Modal Berasaskan Risiko ("RBC") untuk syarikat insurans yang dikeluarkan oleh Bank Negara Malaysia.

#### PERISTIWA PENTING

Peristiwa penting sepanjang tahun kewangan dinyatakan dalam Nota 5 pada penyata kewangan ringkas.

#### PERISTIWA BERIKUTNYA

Butir-butir peristiwa seterusnya telah dinyatakan dalam Nota 6 pada penyata kewangan ringkas.

#### JURUAUDIT

Juruaudit, Ernst & Young telah menyatakan kesanggupan mereka untuk terus berkhidmat.

Ditandatangani bagi pihak Lembaga menurut resolusi para pengarah bertarikh 11 Ogos 2011.

DATO' MOHD SALLEH HJ HARUN

HANS J. J. DE CUYPER



(ii) Pergerakan liabiliti kontrak insurans hayat

	Peruntukan untuk tuntutan RM'000	Aset nilai bersih yang boleh diagih kepada pemegang unit RM'000	Rizab tersedia untuk jualan RM'000	Liabiliti aktuari RM'000	Lebihan RM'000	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Jumlah Liabiliti RM'000
Pada 1 Julai 2010 (sebagaimana dinyatakan sebelumnya)	16,100	-	187,600	3,612,377	637,627	4,453,704	(34,856)	4,418,848
Kesan disebabkan untuk menerima pakai FRS 139:	-	-	(70,487)	-	58,070	(12,417)	-	(12,417)
- Pengelasan semula pelaburan dari AFS kepada FVTPL	-	-	4,149	-	(4,149)	-	-	-
- Kemerosotan nilai pelaburan aset	-	-	-	-	-	-	-	-
- Cukai tertunda atas pengelasan semula pelaburan dari AFS kepada FVTPL	-	-	5,639	-	(4,646)	993	-	993
- Cukai tertunda berkaitan penurunan nilai pelaburan aset	-	-	(332)	-	332	-	-	-
Pada 1 Julai 2010 (sebagaimana dinyatakan sebelumnya)	16,100	-	126,569	3,612,377	687,234	4,442,280	(34,856)	4,407,424
Pemindahan daripada Sri MLA (Nota 4)	32,168	1,465,879	80,060	3,910,078	971,539	6,459,724	(1,133)	6,458,591
Premium diperolehi	-	143,422	-	-	618,092	761,514	(20,834)	740,680
Lain-lain hasil	-	44,018	-	-	608,673	652,691	17,283	669,974
Manfaat dan tuntutan	17,158	(441,019)	-	-	(545,830)	(969,691)	3,410	(966,281)
Lain-lain perbelanjaan	-	(39)	-	-	(172,662)	(172,701)	-	(172,701)
Perubahan dalam rizab:	-	-	-	-	-	-	-	-
- Pendisksaunan	-	-	-	145,257	(145,257)	-	(110)	(110)
- Andaian	-	-	-	52,479	(52,479)	-	(2,399)	(2,399)
- Dasar pergerakan polisi	-	-	-	(5,958)	5,958	-	1,673	1,673
Perubahan dalam AFS	-	-	54,006	-	-	54,006	-	54,006
Cukai	-	(4,565)	(4,320)	-	(10,965)	(19,850)	-	(19,850)
Pindahan kepada pemegang saham	-	-	-	-	(240,823)	(240,823)	-	(240,823)
Pada 30 Jun 2011	65,426	1,207,696	256,315	7,714,233	1,723,480	10,967,150	(36,966)	10,930,184
Pada 1 Julai 2009	14,809	-	13,508	3,592,100	621,787	4,242,204	(38,849)	4,203,355
Premium diperolehi	-	-	-	-	335,969	335,969	(13,832)	322,137
Lain-lain hasil	-	-	-	-	252,318	252,318	9,236	261,554
Manfaat dan tuntutan	1,291	-	-	-	(408,891)	(407,600)	4,596	(403,004)
Lain-lain perbelanjaan	-	-	-	-	(105,458)	(105,458)	-	(105,458)
Perubahan dalam Rizab:	-	-	-	-	-	-	-	-
- Pendisksaunan	-	-	-	7,318	(7,318)	-	(166)	(166)
- Andaian	-	-	-	14,266	(14,266)	-	-	-
- Dasar pergerakan polisi	-	-	-	(1,307)	1,307	-	4,159	4,159
Perubahan dalam AFS	-	-	189,231	-	-	189,231	-	189,231
Cukai	-	(15,139)	-	-	(17,821)	(32,960)	-	(32,960)
Pindahan kepada pemegang saham	-	-	-	-	(20,000)	(20,000)	-	(20,000)
Pada 30 Jun 2010	16,100	-	187,600	3,612,377	637,627	4,453,704	(34,856)	4,418,848

Termasuk dalam komponen lebihan yang tidak diperuntukkan liabiliti kontrak insurans adalah jumlah sebanyak RM1,270,635,955 (2010: RM555,685,274), merupakan lebihan terkumpul Dana Bukan Sertain Syarikat tolak anggaran liabiliti aktuari bagi Dana (secara kolektif dirujuk sebagai "lebihan tidak diperuntukkan Bukan Sertain"). Selaras dengan FRS 4 dan Rangka Kerja bagi Penyediaan dan Pembentangan Penyata Kewangan ("FRS Rangka Kerja"), lebihan tidak diperuntukkan Bukan Sertain tidak memenuhi definisi liabiliti, iaitu, obligasi syarikat yang timbul daripada peristiwa masa lalu, penyelesaian yang dijangka menyebabkan aliran keluar manfaat ekonomi sebagai lebihan tidak diperuntukkan Bukan Sertain mewakili kepentingan sisa dalam aset Dana Bukan Sertain setelah mempertimbangkan semua liabiliti. Di samping itu, selaras dengan FRS 139, rizab tersedia untuk jualan dana insurans hayat Syarikat berjumlah RM256,315,126 (2010: RM187,601,095) perlu diambil kira sebagai ekuiti Syarikat.

Selaras dengan kehendak Garis Panduan yang dikeluarkan oleh BNM, Syarikat telah terus mengklasifikasikan lebihan tidak diperuntukkan Bukan Sertain dan rizab tersedia untuk jualan dana insurans hayat sebagai liabiliti kontrak insurans. Ini adalah pembaharuan kepada FRS yang telah diluluskan oleh BNM di bawah Seksyen 90 Akta Insurans 1996. Sekiranya Syarikat menggunakan keperluan Piawaian dan Rangka Kerja FRS, liabiliti kontrak insurans Syarikat telah menurun sebanyak RM1,526,951,081 (2010: RM743,286,369); seterusnya, keuntungan tertahan dan rizab tersedia untuk jualan Syarikat akan lebih tinggi sebanyak RM1,270,635,955 dan RM256,315,126 (2010: RM555,685,274 dan RM187,601,095) masing-masing.

(B) Insurans Am

	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Bersih RM'000	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Bersih RM'000	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Bersih RM'000
Liabiliti tuntutan (i)	1,352,205	(888,082)	464,123	1,135,204	(697,839)	437,365	1,342,139	(903,391)	438,748
Liabiliti premium (ii)	717,764	(393,323)	324,441	630,324	(314,876)	315,448	583,083	(287,392)	295,691
	2,069,969	(1,281,405)	788,564	1,765,528	(1,012,715)	752,813	1,925,222	(1,190,783)	734,439

(i) Liabiliti tuntutan

	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Bersih RM'000	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Bersih RM'000
Pada 1 Julai	1,135,204	(697,839)	437,365	1,342,139	(903,391)	438,748
Tuntutan yang ditanggung dalam tahun kewangan semasa	744,252	(424,207)	320,045	477,975	(167,448)	310,527
Pergerakan lain dalam tuntutan yang ditanggung dalam kemalangan tahun lepas	(14,154)	11,050	(3,104)	(248,419)	261,366	12,947
Tuntutan dibayar pada tahun	(535,115)	236,405	(298,710)	(440,678)	139,379	(301,299)
Pergerakan dalam Kerugian tidak diagihkan Pelarasan	-	-	-	-	-	-
Perbelanjaan ("ULAE")	5,484	(3,828)	1,656	(5,013)	7,786	2,773
Pergerakan dalam PRAD	16,534	(9,663)	6,871	9,200	(35,531)	(26,331)
Pada 30 Jun	1,352,205	(888,082)	464,123	1,135,204	(697,839)	437,365

(ii) Liabiliti premium

	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Bersih RM'000	Kasar RM'000	Reinsurans RM'000	Bersih RM'000
Pada 1 Julai	630,324	(314,876)	315,448	583,083	(287,392)	295,691
Premium ditulis dalam tahun	1,253,934	(678,847)	575,087	1,092,476	(542,186)	550,290
Premium diperolehi pada tahun	(1,166,494)	600,400	(566,094)	(1,045,235)	514,702	(530,533)
Pada 30 Jun	717,764	(393,323)	324,441	630,324	(314,876)	315,448

3. LAIN-LAIN KOMITMEN DAN KONTIGENSI

	2011 RM'000	2010 RM'000	Dipindah daripada Sri MLAB 2011 RM'000	Dipindah daripada Sri MGAB 2010 RM'000
Dijuluskan dan dikontrakkan: Hartanah, loji dan peralatan	1,882	3,338	-	-
Aset tidak ketara	17,622	24,290	-	-
	19,504	27,628	-	-
Dijuluskan dan tidak dikontrakkan: Hartanah, loji dan peralatan	200	490	-	-

4. ASET BERSIH DIPINDAH

Maybank Life Assurance Berhad (kini dikenali sebagai Sri MLAB Berhad) ("Sri MLAB") dan Maybank General Assurance Berhad (kini dikenali sebagai Sri MGAB) ("Sri MGAB") memindahkan perniagaan mereka dan aset bersih sebagai usaha berterusan kepada Syarikat pada 1 November 2010 dan 1 Julai 2009 masing-masing, menurut Perintah Letak Hak yang diperolehi daripada Mahkamah Tinggi Malaysia di Kuala Lumpur, dan Mahkamah Tinggi Singapura bagi Sri MGAB.

Butir-butir aset bersih yang dipindahkan adalah seperti berikut:

	Dipindah daripada Sri MLAB 2011 RM'000	Dipindah daripada Sri MGAB 2010 RM'000	Nota	Dipindah daripada Sri MLAB 2011 RM'000	Dipindah daripada Sri MGAB 2010 RM'000
Aset:					
Hartanah, loji dan peralatan	48,058	43,426			
Hartanah pelaburan	250	790			
Pajak tanah prabayar	11,670	7,984			
Aset tidak ketara	-	-			
Pelaburan	6,538,834	516,591			
Penghutang pembiayaan	75,900	15,066			
Aset reinsurans	1,133	395,928			
Penghutang insurans	4,305	35,068			
Other receivables	80,110	11,371			
Lain-lain penghutang	41,371	-			
Tunai dan baki di bank	31,448	19,157			
	6,833,279	1,045,637			
Ekuiti dan liabiliti:					
Rizab tersedia untuk jualan	11,703	-			

7. SYARAT-SYARAT MODAL BERPERATURAN

Struktur modal Syarikat pada 30 Jun 2011, sebagaimana yang ditetapkan di bawah Rangka Kerja RBC disediakan di bawah:

	2011 RM'000	2010 RM'000
Modal Tier 1 yang Layak	152,151	152,151
Modal saham (berbayar)	3,696,119	2,190,779
Rizab, termasuk perolehan tertahan	3,848,270	2,342,930
Tier 2 Modal	11,887	11,887
Rizab penilaian semula	318,293	223,911
Tersedia untuk rizab jualan	2,632	(11,832)
Rizab pertukaran asing	332,812	223,966
Jumlah ditolak daripada Modal	(53,788)	(46,528)
Jumlah Modal Tersedia	4,127,294	2,520,368

8. DANA INSURANS

Aktiviti-aktiviti utama Syarikat adalah dianjurkan oleh dana dan diasingkan kepada Pemegang Saham, dana Am dan Hayat selaras dengan Akta Insurans, 1996 dan Peraturan Insurans, 1996.

Penyata Kedudukan Kewangan dan Penyata Pendapatan Syarikat telah selanjutnya dianalisis mengikut dana.

Perniagaan Hayat menawarkan rangkaian meluas produk sertain dan bukan sertain Hayat Seumur Hidup, Jaminan Jangka, produk-produk Endowment dan Anuiti, serta produk-produk Unit Berkait.

Perniagaan insurans am menawarkan produk-produk insurans am termasuk Motor, Kebakaran, Marin, Penerbangan dan Transit ("MAT"), Kesihatan & Pembedahan dan lain-lain produk.

PENYATA KEDUDUKAN KEWANGAN MENGIKUT DANA PADA 30 JUN 2011

	Jumlah		Dana Pemegang Saham dan Insurans Am		Dana Insurans Hayat	
	30.06.2011 RM'000	30.06.2010 RM'000	30.06.2011 RM'000	30.06.2010 RM'000	30.06.2011 RM'000	30.06.2010 RM'000
	(Dinyatakan semula)	(Dinyatakan semula)	(Dinyatakan semula)	(Dinyatakan semula)	(Dinyatakan semula)	(Dinyatakan semula)
Aset:						
Hartanah, loji dan peralatan	136,228	87,680	79,493	64,289	54,153	53,759
Hartanah pelaburan	516,360	489,080	502,790	32,890	35,870	39,580
Pajak tanah prabayar	20,796	9,897	10,061	10,343	8,658	8,787
Aset tidak ketara	163	285	358	148	227	253
Pelaburan dalam syarikat sekutu	152	152	152	152	15	58
Pelaburan	12,216,293	5,549,107	5,245,501	1,862,356	1,658,669	1,665,940
Penghutang pembiayaan	311,916	236,621	363,436	29,242	32,320	66,141
Aset reinsurans	1,318,371	1,047,571	1,229,632	1,281,405	1,012,715	1,190,783
Penghutang insurans	289,934	318,492	172,320	240,618	296,032	148,680
Lain-lain penghutang	164,700	108,257	192,415	46,909	47,844	138,138
Aset derivatif	41,782	-	-	-	-	-
Aset cukai semasa	97,441	108,536	102,115	83,365	93,709	87,288
Tunai dan baki di bank	256,669	104,181	99,920	177,737	84,202	69,293
Jumlah Aset	15,370,805	8,059,859	7,998,041	3,832,454	3,324,461	3,468,642
Ekuiti dan liabiliti:						
Modal saham	152,151	152,151	152,151	152,151	152,151	-
Rizab	1,403,144	1,065,898	910,434	1,403,144	1,065,898	910,434
Jumlah Ekuiti	1,555,295	1,218,049	1,062,585	1,555,295	1,218,049	1,062,585
Liabiliti kontrak insurans	13,037,119	6,219,232	6,167,426	2,069,969	1,765,528	1,925,223
Liabiliti cukai tertunda	79,662	39,249	3,581	9,097	8,660	(12,219)
Pemutang insurans	322,331	355,867	183,104	296,580	343,409	167,531
Lain-lain pemutang	332,772	191,148	530,568	(132,835)	(16,768)	325,522
Liabiliti cukai semasa	43,626	36,314	50,777	34,348	5,583	9,278
Jumlah Liabiliti	13,815,510	6,841,810	6,935,456	2,277,159	2,106,412	2,406,057
Jumlah ekuiti dan liabiliti	15,370,805	8,059,859	7,998,041	3,832,454	3,324,461	3,468,642

1 - Dimasukkan dalam lain-lain pemutang adalah jumlah terhutang kepada dana insurans hayat, am dan dana berkaitan pelaburan adalah tidak bercagar, tidak tertakluk kepada mana-mana elemen faedah/ keuntungan dan perlu dibayar balik atas tuntutan.

Baki antara dana (245,197) (92,433) (97,690) 245,197 92,433 97,690

PENYATA PENDAPATAN/AKAUN HASIL MENGIKUT DANA BAGI TAHUN BERAKHIR 30 JUN 2011

	Jumlah		Dana Pemegang Saham		Dana Insurans Am		Dana Insurans Hayat	
	2011 RM'000	2010 RM'000	2011 RM'000	2010 RM'000	2011 RM'000	2010 RM'000	2011 RM'000	2010 RM'000
Hasil kendalian	2,504,386	1,737,507	32,049	21,183	1,294,289	1,139,326	1,178,048	576,998
Premium diperolehi kasar	1,928,008	1,381,204	-	-	1,166,494	1,045,235	761,514	335,969
Premium disidkan kepada syarikat reinsurans	(621,234)	(528,534)	-	-	(600,400)	(514,702)	(20,834)	(13,832)
Premium diperolehi bersih	1,306,774	852,670	-	-	566,094	530,533	740,680	322,